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Stadsdelens kostnader för kommunikation 
 
Stockholms stad har många anställda kommunikatörer och flertalet kommuner har en 
mycket överdimensionerad kommunikationsstab. Kärvare ekonomiska tider innebär ofta 
nedskärningar i kärnverksamheter och Sverigedemokraterna anser det viktigt att även 
undersöka möjligheterna till nedskärningar inom administrationen. Vi ställer oss frågan hur 
förvaltningens verksamhet kan effektiviseras och riktar med denna skrivelse in oss på 
området kommunikation. 
 
Mot bakgrund av ovan önskar Sverigedemokraterna ställa följande frågor till 
förvaltningen: 
 

1. Hur många heltidstjänster inom Norra innerstaden arbetar med kommunikation?   
 

2. Hur stor är Norra innerstadens kostnad för kommunikation, inklusive konsulttjänster? 
 

3. Har förvaltningen genomfört någon kostnads-nyttoanalys beträffande behovet av 
kommunikation? 
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